
Ik ben tegen dit besluit om de afsluiter te verzegelen. De ervaring is dat afzuig installaties vaak kapot zijn of 
werken niet. Wat is erop tegen dat op breed water b.v. Haringvliet/ Hollansdiep/ ooster/Westerschelde 
geloodst wordt. Dan de controle en verzegeling, wie gaan al de kosten van al die Ambtenaren het is weer de 
consument op kosten jagen. 


